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Obvestila

Razpis za priznanje 
Zlati lipov list 2009

V mesecu maju znova pričenjamo ak-
cijo, s katero želimo pritegniti  občane  
k skrbi za lepšo podobo stanovanjskih 
hiš,  kmečkih domov in okolice in s tem 
k lepšemu videzu  celotne občine. Lahko 
rečem, da je ocenjevalna akcija zlati 
lipov list že kar stalnica med vsako-
letnimi nalogami Turističnega društva 
in menimo, da  je tudi pri občanih  kar 
lepo sprejeta. Tudi letos pričakujemo 
Vaše sodelovanje.

Izbrali bomo:
najlepše urejeno  stanovanjsko hišo 1. 
(izgled hiše, okensko, balkonsko 
cvetje, okolica),
najlepše urejen kmečki dom (sta-2. 
novanjska hiša in gospodarska 
poslopja z okolico, vrt )

Izvedli bomo dve ocenjevanji: popis in 
prvo ocenjevanje bo v začetku julija, 
drugo bo v avgustu .
(Dobitniki prvih nagrad v prejšnjih letih 
so izvzeti iz ocenjevanja.)
Zaključek akcije načrtujemo v mesecu 
novembru na prireditvi Martinov večer, 
ko bomo najboljšim podelili priznanja 
in nagrade. 

Vemo, da vas je veliko, ki imate znanje, 
bogate izkušnje, voljo ter zlasti veliko 
veselja do  gojenja okrasnih rastlin in 
urejanja doma. Vaše prijave pričaku-
jemo do 25. junija 09. Pošljite jih na 
naslov: Turistično društvo Moravče, 
Vegova 19, 1251 Moravče  ali po tel. 
041 326 292 ali na e-naslov: info@
turisticnodrustvo-moravce.org .

Vabilo na 
strokovno 

ekskurzijo v 
maju 

Vse, ki se želite pridružiti Turistič-
nemu društvu na strokovni ekskur-
ziji (beri: izletu, na katerem bomo 
združili prijetno s koristnim), 
vabimo v našo družbo 30. maja, 
ko se bomo odpravili na ogled 
znamenitosti in dobrih turističnih 
praks v Slovenskih goricah. 

Vse podrobnosti: program, cena, 
prijava od 1. do 6. maja 09 na tel. 
041 326 292 ali 041 240  445.
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Novice iz Moravške doline 
April 2009, Letnik X, Številka 4.
Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine Moravče, 
ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma desetkrat letno in ga 
prejemajo vsa gospodinjstva v občini brezplačno. Sedež in naslov 
uredništva: Občina Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 
7231229. Izdajateljski svet: Martin Rebolj (predsednik), Franc 
Kmetič, Roman Cerar, Stanislav Ravnikar, Roman Novak, Janez 
Vidic. E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. Odgovorni 
urednik: Edo Veselko, namestnica odgovornega urednika: Vojka 
Rebolj. Uredniški odbor: Marko Kladnik, Edo Veselko,Tanja Ravnikar, 
Maja Hren, Janez Virk, Vojka Rebolj, Nevenka Marolt, Jana Konček 
Cigula, Nada Mlinarič. Novice iz Moravške doline so vpisane v 
razvid medijev pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. Tisk: Tiskarna 
Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 22. maja 2009. Vaše 
prispevke pričakujemo do 6. maja.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS prvi in tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45

RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7321-044; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 12; 13 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 11; 14.30 - 18

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 9.30; 10  - 15.30; 16 - 18
SOB: 8 - 12

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18,  PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
inforrmacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

PON, ČET: 14 - 19
TOR: 11 - 16

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče
Tel: 7231-040, 
041/657-223

TOR    7 – 11

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE    20.00
ČET   21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19
prva  SOB. v mes.:  8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943
tel. patron. sl.: 
7232-944

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, ČET: 13 - 19.30
TOR, SRE, PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Spoštovane bralke in bralci!
Mediji so polni krize, recesije, gospodarskega 

kriminala, težav. Toda pogled skozi okno kaže 
drugačno podobo. Zdi se, da smo se v hipu znašli 
sredi cvetja in zelenja. Pomlad, za številne najlep-
ši letni čas, je tu. Vse je naenkrat sveže in čisto. 
Prepričan sem, da je tak pogled na življenje bolj 
zdrav, na vsak način pa lepši in bolj optimističen.

Četrta letošnja številka, ki jo imate v rokah, je 
izšla nekoliko prej zaradi obveznosti, ki nam jih 
nalaga volilni zakon. Pravočasno moramo na-
mreč objaviti pogoje za volilno oglaševanje. Kot 
veste so pred nami volitve v evropski parlament. 
Čeprav je delež naših poslancev, zaradi velikosti 
naše države, majhen, pa je vendarle pomembno, 
kdo nas bo zastopal v skupnosti, ki šteje že skoraj 
pol milijarde ljudi.

Poleg politike, ki je pač obvezni del našega ži-
vljenja in tudi tega glasila, je precej člankov name-
njenih dogajanju v naših društvih. To je nedvou-
men dokaz našega bogatega  življenja v okolju v 
katerem živimo. Je tudi dokaz  o ustvarjalni moči 
velikega števila posameznikov. Še posebej pa nav-
dušuje velik delež mladih.

Komaj smo preživeli velikonočne praznike, že 
sta pred nami praznika dan upora proti okupa-
torju in praznik dela. Zadnji, zaradi splošne si-
tuacije,  postaja spet bolj popularen in aktualen. 
Želimo vam, da ju preživite lepo in veselo. 

Odgovorni urednik

Naslovnica: foto Gorazd Rebolj, izdelki plod dela Roko-
delcev iz Moravške doline
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Županova stran

Večja prometna varnost v 
Moravčah

G. župan, v zadnji številki Novic ste govorili o ne-
katerih aktualnih stvareh, ki zadevajo našo občino. 
Ali se kaj premika?

Seveda se, čeprav ne vedno tako hitro kot bi si občani, 
in še bolj jaz sam, želeli. Nedavno sem imel sestanek z 
ministrom za promet Patrickom Vlačičem. Seznanil sem 
ga s problematiko, ki zadeva prometne razmere v občini. 
Zagotovil mi je, da bodo našim željam oziroma potrebam 
posvetili pozornost. Posledica je bil sestanek na Direkciji 
RS za ceste, ki ga je vodil državni podsekretar Andrej 
Vižin in na direkciji vodi sektor za investicije. S seboj je 
pripeljal kar celo ekipo kompetentnih strokovnjakov.

O čem konkretno je tekel pogovor? 

Šlo je za več stvari. Prvič, šlo je za problem obvoznice. 
Tu bo treba sprejeti potrebne prostorske načrte na obeh 
nivojih, na državnem in občinskem. Drugič, rekonstruk-
cija državne ceste skozi Moravče je pravzaprav še nedo-
končana. Tu mislim predvsem na prometno varnost vseh 
udeležencev, predvsem pešcev in še posebej otrok. Na 
kilometru ceste imamo trenutno samo en označen prehod. 
Tretjič, gre za izgradnjo pločnika za pešce od Drtije do 
avtobusne postaja Žaga. In četrtič, ta problem naj bi rešili 
na posebnem sestanku z Gregorjem Fickom, direktorjem 
Direkcije RS za ceste, za možnost dokončanja pločnika 
med Gorico in Moravčami. In končno, rešen je problem 
uvoza v bodoči nakupovalni center v Moravčah. Investitor 
mora spremeniti ustrezno projektno dokumentacijo.

Kakšni bodo naslednji koraki?

Zagotovljeno nam je bilo, da nas bodo v kratkem obiskali 
projektanti direkcije, si ogledali razmere in pripravili 
načrte za izvedbo. Pričakujemo primerno število pravilno 
označenih prehodov za pešce in zagotovitev varne poti 
otrok v šolo. Želimo si, da bi projekt izpeljali še pred 
začetkom naslednjega šolskega leta. To bi pomenilo tudi 
zmanjšanje stroškov, ki jih ima občina s prevozi otrok. 
Danes vozimo otroke, ki so komaj kak kilometer oddaljeni 
od šole. 
Uredile se bodo tudi avtobusne postaje v Gorici in Žagi 
ter  na stroške občine dokončala v Krašcah.

Omenili ste probleme z urejanjem prostorskih na-
črtov. Kam merite? 

Ta problem je več plasten in zadeva kar tri ministrstva. 
Poleg tega pa imamo težave še zaradi prepočasnega spre-
jemanja občinskih prostorskih načrtov. Veseli me, da nam 
je uspelo za 12. maja v Moravčah organizirati sestanek 
na katerega pride tudi minister Karel Erjavec s svojo 

Pogovor z županom Martinom Reboljem

ekipo in predstavniki ministrstva za gospodarstvo. Pro-
storske probleme brez sodelovanja teh dveh ministrstev 
ni mogoče rešiti. Poleg njih bodo sodelovali še LOKUS, 
ki pripravlja občinski prostorski načrt, podjetje Termit 
in seveda mi z občine. Močno upam, da bomo dosegli 
dogovor o najpoglavitnejših problemih, med drugim tudi 
o umestitvi nove šole na Vrhpoljah v prostor.

Ali je kaj novega v zvezi z domom za starejše?

Investitor je vložil dokumentacijo za pridobitev gradbe-
nega dovoljenja. Pozvali so ga, naj opravi nekaj manjših 
dopolnitev. V nekaj dneh se pričakuje poziv strankam v 
postopku, da podajo morebitne pripombe. Gre za pet 
fizičnih oseb, sicer sosedov. Nadejam se, da te pripombe 
ne bodo zaustavile ali preveč upočasnile izdaje dovolje-
nja.

Kako pa poteka realizacija letošnjega proračuna? 

Naročeni so vsi popisi del za investicije v ceste in drugo 
komunalno infrastrukturo, ki jih pripravlja družba PINO 
iz Litije in bodo končani v mesecu dni. Nato gremo v 
realizacijo del. Bomo pa letos nekoliko bolj previdni. 
Naročali bomo le izvedbe za katere bo denar že na računu, 
saj  ne želimo tvegati, da bi konec leta doživeli deficit. 
Nisem pesimist in računam, da bomo zastavljeni načrt, 
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Kaj meni podžupan

Stane 
Ravnikar
Podžupan občine 

Moravče

Po dolgi in hladni zimi je 
končno prišla pomlad. Dela 
v občini potekajo po predvi-
denem planu. Kanalizacija 
v Zalogu je v zaključni fazi, 
poteka pa tudi obnova javne razsvetljave. Začeli smo z 
odstranjevanjem stare Rašice, ter vložili dokumentacijo 
za izdajo gradbenega dovoljenja. Vse stranke koalicije 
LDS, SD in SDS nestrpno pričakujemo gradbeno dovo-
ljenje, kar bo omogočilo začetek dolgo pričakovane in 
zaželene izgradnje doma starejših občanov v naši občini. 
To bo vsekakor največja pridobitev za našo občino v za-
dnjih letih. Po ogledu doma starejših občanov v Rogaški 
naši občani in občanke še bolj navdušeno pričakujejo 
pričetek gradnje. Prepričali so se, da gre za dom nove 
generacije, ki ni v ničemer podoben, tako imenovanim 
hiralnicam, ki smo jih videvali v preteklosti. Vsekakor 
upamo in želimo, da bo želena dokumentacija kmalu 
pridobljena in da se prične z izgradnjo doma. Zelo po-
memben vidik so tudi nova delovna mesta,  kajti priče 

smo vsakodnevnemu odpuščanju delavcev ter zapiranju 
tovarn. Mnoge uspešne tovarne so se znašle v resni krizi. 
Delavci s strahom pričakujejo, kdaj jih bodo obvestili o 
zmanjševanju že tako mizernih plač in odpuščanju z dela. 
Vlada veliko govori o socialnem dialogu, ki pa ga de-
jansko v praksi ne izvaja. Priče smo protestom delavcev.  
Dobili smo občutek, da je vlada v slepi ulici in dejansko 
ne ponudi pravih rešitev iz krize, predvsem pa ne pravih 
rešitev za zajezitev odpuščanj. Največjo skrb posvečajo 
sanaciji bank, ki so  v preteklosti delile visoke odpravnine 
in  sejnine ter pomoč tajkunom, skrb za zaposlene, ki po 
nekaj mesecev ne dobijo zasluženih plač, pa prepuščajo 
humanitarnim organizacijam. Mnogi smo bili prepričani, 
da so časi, ko delavci z lastnim delom niso bili zmožni 
poskrbeti za svoje družine, daleč za nami.  žal smo se 
zmotili.  Državljani  pričakujemo, da se bo vlada zelo 
resno posvetila reševanju krize, predvsem pa zajezila 
to hitro in nesprejemljivo razlikovanje med državljani. 
Pred nami sta zelo pomembna praznika in sicer dan 
upora proti okupatorju ter prvi maj praznik dela, ki je 
bil nekoč največji delavski praznik.  V času krize spet 
pridobiva na pomenu. Kriza se vedno bolj zajeda v vse 
pore življenja, spet smo priče vrstam, ki čakajo na po-
moč RK, v žal praznih skladiščih, kar je nesprejemljivo 
za današnji čas. Vlada se mora zavedati, da so nujne 
hitre spremembe, ki morajo biti učinkovite in izboljšati 
položaj zaposlenih.
Vsem občankam in občanom želim prijetne prvomajske 
praznike, ter hiter izhod iz kriznih časov.

kljub recesiji in finančni krizi, izpolnili. 

Ali imate kakšne načrte za vnaprej?

Načrtov je veliko, saj brez njih ni napredka. Naj omenim 
samo enega. Družba Geoplan iz Kamnika pripravlja 
idejni projekt za celostno ureditev središča Moravč 
vključno s starim trškim jedrom. Vključena bo tudi širi-
tev ceste proti zdravstvenemu domu, za katero že imamo 
pristanke lastnikov zemljišč. Ko bo, čez kakšen mesec 

projekt pripravljen, bomo šli v javno razgrnitev in zbrali 
pripombe občanov.

Ali bi želeli še kaj dodati?

Bi. Vsem občankam in občanom želim prijetno prazno-
vanje dneva upora proti okupatorju in prvega maja, 
praznika dela.

EV

Kot kaže so bili zadnji sestanki župana na mini-
strstvih uspešni, saj že prihaja do sestankov na 
operativni ravni. Predvsem se pričakuje rešitev 
problema prehodov za pešce na državni cesti 
skozi Moravče in ureditev nedokončanih avto-
busnih postajališč.
Na povabilo župana bo na delavni obisk prišel okolj-
ski minister Karl Erjavec s sodelavci, kateremu bo 
predstavljena problematika sprejemanja prostorskih 
aktov in konkretni problemi z OPN Občine Moravče, 
kot so obvoznica, šola Vrhpolje, problem gradnje 
malih čistilnih naprav do 30 PE in transformatorskih 
postaj na kmetijskih zemljiščih, potreba po ponovnem 
postopku omogočanja legalizacije črnih gradenj, 
saj mnoge že desetletja niso legalizirane, problem 

spreminjanja zazidljivega zemljišča v nezazidljivo, še 
posebej, če lastnik s tem ne soglaša. Pričakujemo, da 
bo omenjeni sestanek omogočil tudi hitrejšo izdelavo 
OPN in vseh problemov povezanih z njim.
Vsem občankam in občanom želimo veliko zado-
voljstva in lepih prazničnih dni ob dnevu upora in 
prazniku dela, 27. aprilu in 1. maju. Iskrene čestitke 
za oba praznika!

Odbor OOSD Moravče
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Politika

www.moravce. si

Pred nami je negotovo leto in proračun, ki smo ga pri-
pravili je skrbno načrtovan in investicijsko usmerjen. 
Program na področju komunalne infrastrukture bomo 
nadaljevali in ga v največji meri tudi uresničili. Pri pripravi 
proračuna smo upoštevali tudi negativna gospodarsko 
finančna gibanja in posledično manjši dotok sredstev 
v občinski proračun. Na nekaterih področjih bomo še 
dodatno povečali nadzor nad porabo proračunskega 
denarja, saj prevladuje enotna ocena, da bo potrebna 
racionalizacija, ki jo narekuje gospodarska situacija v 
državi. Že sedaj se kažejo prednosti zdravih občinskih 
financ, saj vse obveznosti pokrivamo tekoče. Zadolže-
vanja ne poznamo in prav tako prenosa obveznosti brez 
pokritja iz enega proračunskega leta v drugega, kar je 
bilo v prejšnjih časih običajna praksa. Žal nekateri raz-
lagalci Občinskega proračuna še sedaj to ne ločijo in 
zavajajo javnost s svojimi nestrokovnimi izjavami.

V stranki tečejo priprave na 9. kongres, ki bo maja v Lju-
bljani. Volili bomo novo vodstvo stranke in sprejeli tudi 
Resolucijo o etiki, saj etika vse bolj postaja prepoznan 
pravi odgovor na krizo zaupanja. Napredek znanosti in 
tehnologije je sprožil velike družbene spremembe, ki so 
marsikje radikalno spremenile tradicionalne načine raz-
mišljanja in bivanja, pa tudi prejšnje medosebne odnose. 

Človek današnjega časa se 
je znašel sredi sveta, ki ga 
pogosto ne razume več, 
je moralno razgaljen, oro-
pan svojih pričakovanj in 
prepričanj, ki so mu nekoč 
dajala občutek varnosti. 
Upravičeno je zaskrbljen nad negotovo sedanjostjo in 
nad še bolj negotovo prihodnostjo. Njegova moralna 
kriza, združena z izgubo zaupanja v mehanizme države 
in družbe, vodi celo v krizo demokracije, ki se izraža npr. 
kot abstinenca pri volitvah. 

Predvsem revni in socialno odrinjeni pričakujejo od 
svoje države v prvi vrsti to, da jim izboljša ali vsaj da 
priložnost za izboljšanje njihovega socialnega položaja, 
poveča socialno varnost, jim preskrbi delo in zaslužek, 
odpravi neupravičena prikrajšanja. Tudi v razmeroma 
razviti Sloveniji je precejšen delež prebivalstva blizu 
meje revščine, mnogi tudi pod njo. Mnogi so se znašli 
v tem položaju brez lastne krivde. Položaj je znatno 
poslabšala sedanja globalna ekonomska kriza, ki ji za-
enkrat še ni videti konca.

OO SDS Moravče

Občinski svet Občine Moravče je za leto 2009 sprejel 
proračun. V proračunu je za Dom starejših občanov 
Moravče pod postavko adaptacije – rušenje starega 
objekta namenjeno 14.000,00 EUR in pod postav-
ko za študije o izvedljivosti projektov, projektna 
dokumentacija, nadzor in investicijski inženiring 
namenjeno 189.800,00 EUR. Ob navedenih števil-
kah, se samo po sebi postavlja vprašanje, kolikšen 
bo končni delež občine. Zagotovljeno je bilo, da 
občina zagotovi samo zemljišče. Kot kažejo številke 
in namen, pa temu ni tako. Ne glede na vse, pa pri-
čakujemo, da se bo z gradnjo res začelo. V prejšnji 
številki je o domu bilo kar nekaj napisanega, obja-
vljena je bila fotografija, ki naj bi dokazovala, kakšen 
naj bi bil dom, seveda smo si morali odmisliti eno 
nadstropje. Upamo, da Doma za starejše občane ne 
bomo gledali le na fotografiji, kot je bilo to do sedaj. 
Nikjer ni zaslediti, kaj se trenutno dogaja z gradnjo 
trgovine Tuš in kdaj se Tuš seli iz obstoječe na novo 
lokacijo. Iz sprejetega proračuna je razvidno, da je 
v letošnjem letu na postavki gradnja knjižnice Mo-
ravče 81.432,00 EUR. Iz povedanega je jasno, da  bo 
selitev najverjetneje v letošnjem letu. 

Županu dajemo tudi pobudo, da glede na zaostre-
no finančno situacijo, ki je zajela celotno državo, 

začasno ukine eno 
mesto podžupana. 
Glede na to, da smo 
na občini sedaj za-
poslili ustrezen ka-
der in tudi število 
zaposlenih se je skoraj približalo številu sistemizi-
ranih delovnih mest po veljavnem pravilniku 16,5, 
sedaj pa imamo zaposlenih 14,5, bi brez vsake škode 
taka ukinitev bila možna. Je pa taka odločitev župana 
avtonomna in v njegovi pristojnosti.

V zvezi z zaračunavanjem smetarine s strani Pro-
dnika, je potrebno takoj začeti pogovore in priti do 
ustrezne rešitve. Prodnik naj zagotovi smetnjake za 
ločeno zbiranje smeti in to individualno po gospo-
dinjstvih in ne, da nam zaračunavajo »smetarina 
mešano« in s tem utemeljujejo tako visoko zvišanje 
in to prav za Občino Moravče. Prodnik bi na podlagi 
zbranih ločenih odpadkov zaračunaval: – kolikor 
oddaš smeti, jih tudi plačaš, seveda ob kontrolah, 
ali občani res ločujejo odpadke. Tudi v drugih naših 
sosednjih občinah z dosedanjim načinom zbiranja 
in zaračunavanja, občani niso zadovoljni.

Preživite prijetne praznike ob 27. aprilu in 1. maju. 

OO SLS MORAVČE
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Politika

Z prihodom pomladi, se je pričelo tudi zelo inten-
zivno politično dogajanje. Kriza v gospodarstvu se 
z vsakim dnem bolj poglablja. Zmanjševanje plač in 
odpuščanje delavcev je redna praksa naših deloda-
jalcev. Vladne stranke zato vlagajo izjemne napore 
za zajezitev odpuščanj delavcev  ter ponoven inten-
ziven vzpon industrije. Žal, smo zaradi vpetosti na-
šega gospodarstva v evropske gospodarske tokove 
precej nemočni in zelo odvisni od dogajanj na trgih 
EU. Mnogi izven gospodarstva se žal še ne zavedajo 
resnosti situacije, saj mislijo, da se njih kriza ne tiče, 
ker so plačani iz proračuna. Prazna skladišča Rdečega 
Križa ter vrsta, ki čaka na pomoč, je žal žalostna slika 
današnjih časov, za katere smo mislili, da so za vedno 
za nami. Prepričan sem, da je to čas, ko je potreben 
splošen političen konsenz za rešitev težke gospo-
darske situacije. Politika mora poskrbeti, da se breme 
krize porazdeli na vse državljane enako, predvsem  
pa mora omogočiti preživetje in vzpon gospodarskim 

družbam. Zato je zelo 
pomembno, da strne 
vrste tako vladajoča 
koalicija kot opozicija 
in s skupnimi močmi 
najde izhod iz seda-
nje krize.
Vse ostale teme, ki 
razdvajajo Slovenski narod in preusmerjajo pozornost 
izven resnih gospodarskih problemov, pa pustimo 
ob strani. Vsi pričakujemo, da se vlada, delodajalci 
in sindikati, tako v gospodarstvu kot tudi v negospo-
darstvu, na podlagi dialoga uskladijo in najdejo pravo 
rešitev za  izhod iz krize.
Vsem občankam in občanom želim prijetno prazno-
vanje prvega maja, največjega delavskega praznika, 
ki vedno bolj dobiva na veljavi in vzbuja nostalgijo 
za preteklimi časi.

OO LDS Moravče

Poplava občinskih priznanj ali posmeh vladajoče mo-
ravške koalicije prostovoljnemu delu,  delu za dobrobit 
skupnosti? Nekaj podobnega se lahko vprašamo ob 
letošnjem občinskem prazniku, ko vladajoča koalicija 
ni imela toliko spoštovanja do predlaganih nominiran-
cev, da bi javno priznali, da je njihovo delo vsaj malo 
pomembno in vredno javnega priznanja. Vse kar ni 
delo vladajoče koalicije, je treba degradirati, izničiti 
in očrniti. Tako je bilo razbrati iz njihove razprave 
o letošnjih nominirancih za občinska priznanja na 
seji občinskega sveta in iz predstavitve v medijih. Ali 
ljudje, ki ure in ure svojega časa dajejo za dobrobit 
skupnosti, ne zaslužijo niti kančka pozornosti? Treba 
jih je še dodatno osramotiti in oblatiti organizacije, 
katerim pripadajo. 
So za občane res pomembni samo metri asfalta in vodo-
voda? Iz odnosa sedanje vladajoče občinske koalicije 
do vseh ostalih področji, za katere je odgovorna občina, 
se to jasno vidi. To smo lahko opazili tudi pri spreje-
manju letošnjega občinskega proračuna, ko so bile vse 
druge postavke proračuna drugorazredne  razen seveda 

izgradnje vodovoda in 
cest. Morda pa ni vse 
tako, za njih je še kako 
pomembno, da je do-
volj denarja za razne 
odvetniške storitve, katere mora župan  najemati, da 
brani svojo in koalicijsko absolutistično vladanje.  V 
lanskem letu smo za razne odvetniške storitve in pravna 
mnenja občani prispevali kar 40.000 EUR. Vprašajmo 
se, koliko je to metrov asfalta ali pa pomoči za socialno 
najbolj šibke, za katere moravška vladajoča koalicija 
nima posebnega posluha.
V teh dneh, ko se bomo spominjali praznika dela se spo-
mnimo tudi tega kakšna vrednota nam je delo. Pa naj 
bo to tisto delo za katerega naj bi dobivali plačilo, pa 
je zaradi tajkunstva in raznoraznih dobičkov iz kapitala 
vse bolj razvrednoteno, ali pa tudi prostovoljnega dela, 
ki je v vseh časih imelo pomembno vlogo pri graditvi 
medsebojnih odnosov v družbi.     

OO N.Si Moravče

Med 28. marcem in 4. aprilom so po občini potekale 
čistilne akcije. Odziv je bil velik. Vključili so se Lovska 
družina, Ribiško društvo, Gasilsko društvo Peče, KŠD 
Peče in krajani naselja Podstran. Končna številka o 
zbranih odpadkih je ogromna. Lahko smo zadovoljni, 
da je iz naravnega okolja odstranjena takšno količino 
odpadkov, ki ne bodo več kazili narave in ogrožali ljudi in 

Poročilo o čistilni akciji v občini
živali. Počasi bi se vsi morali navaditi odpadke odlagati 
na mesta, ki so temu namenjena. Žal pa verjetno naša 
okoljska zavest še nekaj časa ne bo na takšni ravni, da bi 
bile čistilne akcije “neuspešne”, kar se količine odpadkov 
tiče, vendar bodimo optimisti in upajmo, da se v priho-
dnjih letih v naravi ne bo več znašlo toliko odpadkov.
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Aktualno

Gotovo nosi prireditev ob občinskem prazniku pomen pra-
znovanja vseh nas, ki tvorimo to občino, ki smo veseli, da 
je ta občina samostojna, naša. In program na prireditvi je 
običajno namenjen prav njej, naši občini, njenemu razvo-
ju, njeni lepoti, njenim velikim možem, prikazu delovanja 
njenih kulturnih društev in posameznikov.
Na letošnji prireditvi so program oblikovali: Pihalna godba 
Moravče, ženska vokalna skupina Oda pod vodstvom Mila-
na Kokalja, moški pevski zbor Tine Kos pod vodstvom Mira 
Capudra, folklorna skupina TD in OŠ z mentorico Marijo 
Gotar ter otroci prvega razreda Osnovne šole Jurija Vege. 
Prijazno se je na vabilo občine odzvala Glasbena šola 
Domžale in zelo kvalitetno obogatila program z godalnim 
orkestrom ter solistom Andrejem Omejcem na saksofonu. 
Tina, Matic in Irena so povezovali program s teksti o občini 
in recitacijami našega rojaka, pesnika, Daneta Zajca, po 
katerem bo nosila ime bodoča nova knjižnica v Moravčah. 
Župan Martin Rebolj je v svojem govoru poudaril dosežke 

Kulturni dogodek ob prazniku naše občine

Slavnostni govornik na 
občinskem prazniku, župan 
Martin Rebolj 

Med obiskovalci prireditve 
na fotografiji: častni 
občan, ravnateljica, župan, 
podžupan

Ženska vokalna skupina 
Oda
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Aktualno

občine in načrte za prihodnost.  Za-
hvalil se je vsem, ki so pripomogli k 
doseženim rezultatom v preteklem 
letu, občanom, občinski upravi, sve-
tnikom in odborom. 
Tako smo praznovali štirinajsti rojstni 
dan naše občine. »Hvala za čudovit 
večer«, pa so se poslovili povabljeni 
gostje. 

RV

Prvi razred OŠ Jurija Vege

Godalni orkester Glasbene šole 
Domžale

Občinski svetniki so si za 23. redno sejo občinskega sveta 
naložili kar krepko nalogo. Dnevni red je vseboval  11 
točk in ni čudno, da je trajal precej časa.
Sprva so se spopadli s precej kompliciranim pravnim 
problemom, ki zadeva stavbno zemljišče, na katerem stoji 
poslovni in stanovanjski objekt na Vrhpolju. Izkazalo se 
je, da vrsta ustanov v preteklosti  ni opravila svoje naloge 
in tako je zdaj na občini, ki je pravna naslednica občine 
Domžale, da problem reši. Po daljši razpravi so se odlo-
čili, da bodo dali oceniti 486 m2 stavnega zemljišča in  
prostore bivše trgovine in tako dobili osnovo za pogajanja 
z nasprotno stranko. So se pa strinjali, da je bolje doseči 
sporazum kot pa iti v dolgotrajno pravdo.
Po tem, ko je poročevalka razložila odlok o spremembah 
in dopolnitvah odloka o odvajanju komunalne in pada-
vinske odpadne vode, je svetnike najprej zmotila določba, 
da je kar v odloku eksplicitno naveden izvajalec. Nato 
se je v razpravi pokazalo, da so precej nezadovoljni z 

Potrjen zaključni račun proračuna za leto 2008
dejavnostjo in cenami javnega komunalnega podjetja 
in da je odlok verjetno premalo premišljen. Na predlog 
župana so točko umaknili z dnevnega reda.
Sledil je sprejem odloka o ravnanju z zapuščenimi ali 
nepravilno parkiranimi vozili v prvem branju, potrdili 
so program športa v občini za tekoče leto in spremenili 
namembnost treh, sicer praznih, občinskih stanovanj.
Po daljši razpravi so svetniki, potem  ko so slišali poro-
čilo predsednika nadzornega odbora, potrdili zaključni 
račun proračuna za leto 2008.  Gre za obsežno gradivo in 
pokazalo se je, da je treba nekaj znanja, da se postavke 
pravilno razumejo.
Na koncu seje so svetniki sprejeli še obvezno razlago 
odloka o komunalnem prispevku. Z drugimi besedami 
povedano, gre za oprostitev plačila komunalnega pri-
spevka za investitorja v dom starejših občanov.

EV

Poročilo s 23. seje OS
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Aktualno

Na podlagi 4. člena Zakona o volitvah poslancev iz Repu-
blike Slovenije v Evropski parlament (Uradni list RS, št. 
40/04 - ZVPEP-UPB1, 41/07-ZVRK) in 39. člena Zakona o 
volitvah v državni zbor (Uradni list RS, št. 109/06 - ZVDZ-
UPB1, 54/07 - odločba US), izdaja Okrajna volilna komisija 
10. volilnega okraja 4. volilne enote

 SKLEP
 O DOLOČITVI VOLIŠČ IN 

OBMOČIJ VOLIŠČ
za izvedbo volitev poslancev iz Republike Slovenije v Evrop-
ski parlament, v 10. volilnem okraju 4. volilne enote, ki bodo 
v nedeljo 7. junija 2009 

VOLIŠČA V OBČINI MORAVČE

VOLIŠČE 4.10.29 - KULTURNI DOM MORAVČE, Ve-
gova 9, Moravče

Moravče: Čebulovna ulica, Detelova cesta, Malova ulica, 
Marokova ulica, Partizanska cesta, Šlandrova cesta, Toma-
nova pot, Trg svobode in Vegova ulica.
Podstran, Rudnik pri Moravčah, Straža pri Moravčah in 
Zalog pri Moravčah.

VOLIŠČE 4.10.30 - GOSTILNA NAD MORAVČE, Cesta 
heroja Vasje 13, Moravče

Na podlagi 10. člena Zakona o Športu (Uradni list RS, št. 
22/98), 7. točke Nacionalnega programa športa v Repu-
bliki Sloveniji (Uradni list RS, št. 24/00, 31/00), Pravilnika 
za sofinanciranje športa v Občini Moravče (Uradni vestnik 
Občine Moravče, št. 03/08) in Letnega programa športa 
Občine Moravče v letu 2009 (Uradni vestnik Občine Mo-
ravče, št. 04/09) župan Občine Moravče objavlja

JAVNI RAZPIS
ZA SOFINANCIRANJE ŠPORTA 

V OBČINI MORAVČE ZA LETO 2009

Predmet javnega razpisa
So programi športa v javnem interesu, kot so, na osnovi 
Zakona o športu (v nadaljevanju ZSpo) in Nacionalnega 
programa športa opredeljeni v Letnem programu športa 
v javnem interesu občine Moravče za leto 2009.

Pogoji, ki jih morajo izpolnjevati prijavitelji na javni 
razpis
Na javni razpis se lahko prijavijo izvajalci programov špor-
ta, navedeni v 8.členu ZSpo, ki izpolnjujejo še naslednje 
pogoje:

da imajo sedež in dejavnost v občini Moravče• 
da zagotavljajo kontinuiteto svoje dejavnosti skozi • 
daljše časovno obdobje
da razpolagajo z ustreznim strokovnim kadrom• 
da imajo zagotovljen prostor za redno tedensko vadbo • 
v okviru občine Moravče

Obdobje za izvedbo in porabo dodeljenih sredstev
Prijavljeni programi morajo biti realizirani v letu 2009, 
dodeljena sredstva pa morajo biti porabljena v proračun-
skem letu 2009.

Rok in način prijave
Prijava na razpis mora biti izdelana izključno na obraz-1. 
cih, ki so sestavni del razpisne dokumentacije. Prijava 
mora vsebovati vse zahtevane priloge oz. dokazila, ki 
so navedena v razpisnih obrazcih.
Razpisno dokumentacijo s priloženimi obrazci lahko 2. 
dobite na spletni strani Občine Moravče www.morav-
ce.si ali v občinski upravi Občine Moravče pri Nuški 
Jerman Ben Amor, Trg svobode 4, 1251 Moravče, v 
času uradnih ur, od dneva objave javnega razpisa do 
izteka roka za oddajo prijav.

Rok za oddajo prijave na javni razpis je 07.05.2009.3. 
Prijave z izpolnjenimi obrazci pošljite na naslov: Občina 4. 
Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, v zaprti ku-
verti s pripisom »JAVNI RAZPIS – PROGRAM ŠPORTA 
ZA LETO 2009– NE ODPIRAJ«.
Z vlagatelji, katerim bodo odobrena sredstva za so-5. 
financiranje programov na področju športa, bodo 
sklenjene pogodbe o sofinanciranju programov.
Dodatne informacije v zvezi z razpisom lahko izvajalci 6. 
letnega programa športa dobijo na Občini Moravče, pri 
Nuški Jerman Ben Amor, tel.: 01/723 10 98, e-mail: 
obcina@moravce.si.

Višina sredstev, ki so na razpolago za predmet javnega 
razpisa, je 23.700,00 EUR. V primeru zmanjšanja dotoka 
sredstev iz državnega proračuna, se bodo sorazmerno 
zmanjšala sredstva, ki so v občinskem proračunu name-
njena sofinanciranju društev.

Merila in kriteriji, po katerih se bo posamezni projekt oce-
njeval, so sestavni del razpisne dokumentacije. V primeru, 
ko je na razpis prijavljenih več izvajalcev programov, kot je 
na razpolago proračunskih sredstev, Občinska uprava Ob-
čine Moravče določi prioriteto za vrednotenje programov 
v skladu s potrebami in interesi lokalne skupnosti.

Vloge, ki ne izpolnjujejo pogojev za finančna sredstva, se 
izločijo.

Komisija pregleda predloge, prispele na razpis. Če ugotovi, 
da predlog ni popoln, pozove predlagatelja, da ga v roku 
osmih dni dopolni. Nepopolne vloge, ki jih predlagatelj v 
roku ni dopolnil se s sklepom zavržejo.

Odpiranje ponudb bo 11.05.2009. O izidu javnega razpisa 
bodo prijavitelji obveščeni najkasneje v roku 30 dni od 
datuma odpiranja ponudb.

Dodeljena sredstva morajo biti porabljena do 
31.12.2009.

Opozorilo: Upoštevajo se samo prijave, ki bodo poslane v 
zahtevanem roku. Po preteku roka za prijavo se nepravo-
časno posredovane prijave vrnejo pošiljatelju!

Martin Rebolj, l.r.
Župan

Številka: 430-0003/2009-3
Datum: 16.04.2009
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Aktualno

www.moravce. si

SODBA V IMENU LJUDSTVA
Upravno sodišče v Ljubljani je 20.02.2009 v up-
ravnem sporu, ki ga je začela tožeča stranka Mo-
jca Stoschitzy proti toženi stranki občini Moravče 
zaradi razrešitve s položaja, o tožbi tožeče stranke 
proti odločbi tožene stranke razsodilo, da se tožba 
Mojce Stoschitzy zavrne. Zoper to sodbo pritožba 
ni dovoljena.

Češnjice pri Moravčah, Drtija, 
Moravče: Cesta heroja Vasje, Cesta na Grmače in Masljeva 
cesta.
Spodnja Dobrava in Zgornja Dobrava.

VOLIŠČE 4.10.31 - PRI URANKARJU, Gabrje pod 
Limbarsko goro 6

Gabrje pod Limbarsko goro, Hrastnik, Limbarska gora, 
Mošenik, Ples ves, razen št. 8 in 9 in Selce pri Moravčah.

VOLIŠČE 4.10.32 - PRI FRANCU MAJDIČU, Negastrn 
8

Negastrn, Pogled, Serjuče, Soteska pri Moravčah in Vinje 
pri Moravčah.

VOLIŠČE 4.10.33 - ZADRUŽNI DOM KRAŠCE Krašce 2

Dole pri Krašcah, Dvorje, Gorica, Imenje, Krašce, Prikr-
nica in Sv. Andrej.

VOLIŠČE 4.10.34 - GASILSKI DOM PEČE Peče 50

Križate, Peče, Gora pri Pečah, Ples št. : 8 in 9, Podgorica 
pri Pečah, Pretrž in Zgornje Koseze.

VOLIŠČE 4.10.35 - DOM KRAJANOV HRIB, Hrib nad 
Ribčami 7

Dešen, Hrib nad Ribčami, Katarija, Spodnji Prekar, Velika 
vas, Zalog pri Kresnicah inZgornji Prekar.

VOLIŠČE 4.10.36 - KRAJEVNA SKUPNOST VRHPO-
LJE PRI MORAVČAH, Vrhpolje pri Moravčah 14

Dole pod Sv. Trojico, Goričica pri Moravčah, Selo pri Mo-
ravčah, Spodnja Javoršica, Spodnji Tuštanj, Stegne, Vrhpo-
lje pri Moravčah, Zgornja Javoršica in Zgornji Tuštanj.

VOLIŠČE 4.10. 901 – DOMŽALSKI DOM, Ljubljanska 
cesta 58, Domžale

Predčasno glasovanje.

VOLIŠČE 4.10. 950 – DOMŽALSKI DOM, Ljubljanska 
cesta 58, Domžale

Volišče za invalide. 

VOLIŠČE 4.10.970 – DOMŽALSKI DOM, Ljubljanska 
cesta 58, Domžale

Volišče za volivce, ki nimajo stalnega prebivališča na 
območju okraja.

Republika Slovenija
OKRAJNA VOLILNA KOMISIJA
10. VOLILNEGA OKRAJA
4. VOLILNE ENOTE 
Številka: 410-2/2009 
Datum: 25.3.2009

PREDSEDNIK
OKRAJNE VOLILNE KOMISIJE 

Peter Golob, univ. dipl. prav.

PREDVOLILNO OGLAŠEVANJE 
V NOVICAH 

IZ MORAVŠKE DOLINE 

Volitve v evropski parlament 
07.06.2009, sklep OS z dne 

15.04.2009

V skladu z Odlokom o javnem glasilu občine 
Moravče (22. – 24. člen, UV 06/2003) in 
Zakonom o volilni in referendumski kampanji 
(UL RS 41/2007)  se v času volilne kampanije 
za volitve poslancev v evropski parlament vsem 
organizatorjem določi pol časopisne strani za 
brezplačno objavo predvolilnega oglasa v ležeči 
obliki dimenzije 190 x 135 mm. 

Vsaki politični stranki predlagateljici oziroma 
organizatorju  je omogočeno tudi dodatno 
oglaševanje, ki se zaračuna po veljavnem ceniku 
za reklamno oglaševanje.
Oblikovani oglasi morajo biti oddani v elektronski 
obliki na naslov moravske.novice@moravce.si. 
najkasneje do 08. maja 2009. Oglasi naj bodo v 
*.jpg ali *.tif formatu ločljivosti 240 dpi ali *.pdf 
formatu – press ločljivosti.  
Volilni oglasi bodo objavljeni v črno beli tehniki 
v 5. številki glasila, ki bo izšla 22.05.2009. Oglasi 
bodo objavljeni v enakem vrstnem redu, kot bodo 
sprejeti po elektronski pošti.

Kontaktna oseba za podrobnejša tehnična 
navodila je Andrej Lombar (041 710 211, andrej.
lombar@siol.net).
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POLICIJA SVETUJE
V tej rubriki bomo obravnavali najnujnejše ukrepe in aktivnosti, ki so nujno 
potrebne pri zagotavljanju lastne varnosti in osnovni element samozaščitnega 
ravnanja slehernega državljana.

Rubriko ureja: Marko KladnikVOZNIKI ENOSLEDNIH VOZIL- NEKAJ NASVETOV IN 
STATISTIČNIH POKAZATELJEV GLEDE PROMETNE 

VARNOSTI

Ker nezadržno prihaja pomlad ne bo odveč nekaj na-
svetov voznikom enoslednih vozil, ter nekaj statističnih 
pokazateljev, ki kažejo na to, da so vozniki enoslednih 
vozil zelo ranljiva oziroma ogrožena kategorija udele-
žencev v cestnem prometu.

Obdobni načrt Vlade RS za zagotavljanje varnosti cestnega 
prometa za leti 2008 in 2009 predvideva več prioritetnih 
področij delovanja vladnih in nevladnih organizacij, katerih 
namen je vplivati na vedenje voznikov v vozilih ter posre-
dno zmanjševati najhujše posledice prometnih nesreč.
V Ministrstvu za notranje zadeve Republike Slovenije se 
zavedamo problematike, ki je povezana z varnostjo cestne-
ga prometa, neupoštevanjem prometnih pravil in dokaj 
nizke kulture voznikov enoslednih motornih vozil. Promet 
in cesta napak ne oproščata. Dovolj je zgolj trenutek in 
življenje se posamezniku lahko popolnoma spremeni. 
Zavedati se je treba, da so izguba življenj, hudo in lahko 
telesno poškodovani ter velika materialna škoda nacionalni 
problem.
V ministrstvu smo se odločili, da aprila v sodelovanju 
in ob pomoči nevladnih organizacij in pristojnih ministr-
stev izpeljemo več aktivnosti, katerih namen je vplivati 
na vedenje udeležencev v cestnem prometu. Poudariti 
nameravamo predvsem nujno »sožitje« med vozniki mo-
tornih enoslednih vozil in vozniki drugih vozil ter s tem 
posredno vplivati na zmanjševanje najhujših posledic 
prometnih nesreč.
Glede na to, da bo v teh aktivnostih sodelovala večina ak-
terjev, ki so povezani s prometno varnostjo na slovenskih 
cestah, pričakujemo, da nam bo s skupnim delovanjem 
uspelo najhujše posledice prometnih nesreč vsaj nekoliko 
omiliti.

CILJ:
ZMANJŠANJE ŠTEVILA PROMETNIH NESREČ MED • 
VOZNIKI ENOSLEDNIH MOTORNIH VOZIL
DELEŽ UMRLIH VOZNIKOV ENOSLEDNIH MOTOR-• 
NIH VOZIL V PROMETNIH NESREČAH V LETU 2008 
NE SME PRESEČI 16 %

V letu 2007 se je na slovenskih cestah zgodilo 1.758 
prometnih nesreč, v katerih so bili udeleženi vozniki eno-
slednih motornih vozil, kar je za 5,1 % (1.673) več kot leta 
2006. Med njimi je umrlo 53 oseb, 264 je bilo hudo, 1.013 
pa lahko telesno poškodovanih. V primerjavi z letom 2006 
se je število umrlih voznikov koles z motorjem in motornih 
koles zmanjšalo za 1,8 % (54), število hudo poškodovanih 
se je povečalo za 1,5 % (261) in število lahko poškodovanih 
za 8,1 % (937) (vir: Policija, 2008).

NAMEN:
DOSEČI VEČJE SPOŠTOVANJE PROMETNIH PRA-• 
VIL,
VPLIVATI NA SPREMEMBO VEDENJSKIH VZORCEV • 
V ODNOSU DO VOZNIKOV MOTORNIH ENOSLE-
DNIH VOZIL IN MED NJIMI SAMIMI

Namen bo dosežen le s spodbujanjem celovitega pristopa 
in odnosa do zaznane problematike v varnosti cestnega 
prometa. Celovit pristop zajema predvsem pripravo akcij-
skega načrta za navedeno skupino udeležencev v cestnem 
prometu, širšo medijsko kampanjo, poostrene aktivnosti 
inšpekcijskih služb in vključenost vseh področij dela, ki 
so z njimi povezana. Prioritetna naloga predvsem policije 
oziroma vseh sodelujočih v akciji je z nadzori cestnega 
prometa in preventivnimi dejavnostmi doseči doslednejše 
spoštovanje prometnih pravil.
S spremembo vedenjskih vzorcev oziroma vzpostavitvijo 
»enakovrednega« odnosa med vozniki »močnejših« mo-
tornih vozil in vozniki enoslednih motornih vozil je treba 

Policija svetuje
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zmanjšati težo posledic med njimi. Poleg odnosa med ude-
leženci v cestnem prometu je nujno spremeniti tudi odnos 
med uporabniki enoslednih motornih vozil samimi, saj se 
bo s spremembo vedenjskih vzorcev krepila tudi zavest, 
da lahko za lastno varnost in varnost drugih udeležencev 
v prometu največ storijo sami. 
Nedvomno gre za kategorijo prometnih udeležencev, ki 
so in jih bo iz leta v leto vse več na slovenskih cestah, po 
drugi strani pa je motorno kolo med uporabniki trenutno 
predvsem sredstvo zabave, in ne prevoza samega. Poleg 
tega se v nedvomno »zaprti« kategoriji udeležencev v 
cestnem prometu pojavljajo posamezniki z odklonilnim 
odnosom do avtoritete in postavljenih pravil. Njihovo 
ravnanje pa velikokrat neupravičeno meče slabo luč tudi 
na vse ostale.
Ravno zato smo se odločili, da že v pripravah na motori-
stično sezono, katere začetek je povezan z ugodnimi vre-
menskimi razmerami, marca in aprila v sodelovanju in ob 
pomoči nevladnih organizacij in pristojnih ministrstev izpe-
ljemo več aktivnosti, katerih namen je vplivati na vedenje 
udeležencev v cestnem prometu. Poudariti nameravamo 
predvsem nujno »sožitje« med vozniki motornih enoslednih 
vozil in vozniki ostalih vozilih ter s tem posredno vplivati na 
zmanjševanje najhujših posledic prometnih nesreč.
Že v preteklosti so se različni organi ukvarjali z opisano 
problematiko. Ministrstvo za notranje zadeve in pred-
vsem Policija se med sezono dnevno sooča s prometno 
varnostno problematiko na slovenskih cestah, povezano 
z vozniki enoslednih motornih vozil. Do pred kratkim sta 
se s tem ukvarjala zlasti Policija in Svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu. Poleg represivnega ukrepanja 
je bilo ogromno dela in truda vloženega v preventivno de-
lovanje. V zadnjem času so se naporom vladnih organizacij 
pridružile tudi nekatere nevladne organizacije in društva 
(motoristična društva), od katerih zaradi njihove odprtosti 
(dobro sprejete med motoristično srenjo) in različnih metod 
dela lahko pričakujemo bistveno boljše rezultate.

4. ANALIZA:
Ključne ugotovitve analize za leto 2007:

Vozniki enoslednih motornih (motornih koles in • 
koles z motorjem) vozil so bili udeleženi v 1.758 
prometnih nesrečah ali v 2, 9 % od vseh prometnih 
nesreč.

Umrlo je 53 voznikov enoslednih mo-• 
tornih vozil (motornih koles in koles 
z motorjem) ali 18,1 % vseh smrtnih 
žrtev v cestnem prometu.
264 voznikov enoslednih motornih vozil je bilo hudo • 
telesno poškodovanih ali 20,6 % vseh hudo telesno 
poškodovanih v prometnih nesrečah.
1.013 voznikov enoslednih motornih vozil je bilo • 
lahko telesno poškodovanih ali 6,8 % vseh lahko 
telesno poškodovanih v prometnih nesrečah.
Najpogostejši vzrok prometnih nesreč med vozniki • 
motornih koles je bila neprilagojena hitrost.
Med njimi je bilo pod vplivom alkohola 15,6 % pov-• 
zročiteljev prometnih nesreč.

Statistični kazalci stanja varnosti med navedeno kategorijo 
udeležencev cestnega prometa kažejo, da se je stanje ne-
koliko poslabšalo v kategoriji voznikov koles z motorjem, 
saj jih je lani umrlo 13 (12), hudo telesno poškodovanih je 
bilo 86 (85) in lahko telesno poškodovanih 470 (457). 
Med vozniki motornih koles je stanje v primerjavi z letom 
2006 nekoliko boljše, vsekakor pa ni zadovoljivo. Med 
udeleženci in povzročitelji prometnih nesreč med vozniki 
motornih koles po številčnosti izstopa starostna skupina 
nad 24 do 34 let, kjer obravnavamo tudi najhujše posle-
dice . Poglavitna vzroka prometnih nesreč z najhujšimi 
posledicami, ki so jih povzročili vozniki motornih koles, sta 
neprilagojena hitrost in neupoštevanje pravil prednosti.
Motorno kolo je čedalje bolj prisotno na slovenskih ce-
stah, kar je razvidno iz evidence o številu registriranih 
motornih koles. V primerjavi z letom 2004, ko je bilo na 
dan 31. 12. 2004 registriranih 11.665 motornih koles, je 
bilo konec leta 2007 za 268 % več registriranih motornih 
koles (31.326).2 Stopnja motorizacije je tudi v segmentu 
motornih koles iz dneva v dan večja. Večja prisotnost to-
vrstnih vozil v cestnem prometu hkrati pomeni tudi večjo 
ogroženost njihovih voznikov.
Vozniške izkušnje in spoštovanje cestnoprometnih predpi-
sov so temeljni pogoj za varnost voznikov motornih koles. 
Najbolj varni vozniki motornih koles kot udeleženci v pro-
metu so vozniki, ki imajo vozniško dovoljenje že več let. 
Ugotovimo lahko tudi, da po petletnem vozniškem stažu 
vozniki motornih koles postanejo »bolj samozavestni«, 
zaradi česar tvegajo več.

Policija svetuje
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Vozniki motornih koles – povzročitelji v smislu vožnje pod 
vplivom alkohola ne predstavljajo tako velikega deleža 
kot vozniki koles z motorjem (19,3 %), pa vendarle 12,7 
% alkoholiziranih povzročiteljev v letu 2007 in še posebej 
njihova 1,23 ‰ povprečno izmerjena koncentracija pred-
stavljata zaskrbljujoče stanje. Zaskrbljujoče je tudi stanje 
med povzročitelji prometnih nesreč s hudimi telesnimi 
poškodbami (15,6 %). Delež alkoholiziranih povzročiteljev 
prometnih nesreč med vozniki koles z motorjem je visok 
še posebno med umrlimi, saj znaša 44,4 %.

Gotovo se marsikdo ob pogle-
du na odvržene smeti ob cesti 
sramuje, da je kaj takega sploh 
možno, a na žalost tudi marsikdo 
stalno onesnažuje. Še posebej 
motijo odvržene smeti sredi pre-
bujajočega se cvetja spomladi. 
Ob cesti iz Moravč do vključno 
Podstrani in tudi oba zasvinja-
na dela gozda, kamor nekateri 
skrbno prinašajo smeti, smo ob 
tej cesti stanujoči vaščani oči-
stili. Izbrali smo dan vsesplošne 
čistilne akcije v državi, dan, ki 
ga je tudi naša občina v ta na-
men priporočila. 

Zbrani »čistilci« smo akcijo 
vzeli za dobro. Kar odleglo 
nam je, ko je bilo vse čisto. In 
prav lepo bi bilo, če bi se odslej 
odrabljene vrečke in pločevinke 
znašle v domačih zabojnikih in 
v ločevalnih kontejnerjih. 

RV

Čistilna akcija ob cesti od Moravč do Podstrani

Krajani ob cesti Podstran – Moravče v pripravah na čistilno akcijo. Čaj in prigrizek 
na zbirališču pri Vojku Cerarju sta teknila. Tudi pnevmatike na »cizi«, ki je služila za 
prevoz smeti, je bilo potrebno preveriti.

www.moravce. si

Za voznike motornih koles so bile v lanskem 
letu najbolj nevarne ceste v naseljih in regi-
onalne ceste. Z vidika vožnje motornega ko-
lesa je teža posledic na teh cestnih povezavah razumljiva, 
saj voznik motornega kolesa od vožnje ne pričakuje samo 
prevoza od točke A do točke B, temveč predvsem doživetje 
in užitek. Slednji je po nepotrebnem v veliki meri povezan 
z neprimerno hitrostjo.
Za voznike motornih koles je najbolj nevaren popoldanski 
in večerni čas, se pravi predvsem takrat, ko »avtomobilisti« 
po službi, družinskem izletu ipd. zamenjajo vozilo, hkrati 
pa se poslabša vidnost udeležencev in med udeleženci v 
cestnem prometu.
Vse ugotovitve potrjujejo, da je ta kategorija udeležencev v 
prometu potrebna posebne pozornosti. Pri tem ne mislimo 
zgolj na nadzorstveno funkcijo policije, temveč tudi na 
ostale dejavnosti, ki lahko pripomorejo k izboljšanju stanja 
na tem področju (izpopolnjevanje). Nekateri vozniki nimajo 
dovolj znanja in izkušenj za vožnjo motornih koles in koles 
z motorjem, kar se še posebej izkaže, ko je v nevarnih situ-
acijah potrebno reagirati hitro ter pravilno. Poleg tega pa 
je treba na prisotnost teh udeležencev v cestnem prometu 
in pravilen odnos do njih opozoriti tudi vse ostale.

Policija svetuje
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Je bil 21. pohod po nagelj 
na Limbarsko goro rekorden?

Težko je sicer oceniti, koliko obiskovalcev se je udeležilo 
letošnje tradicionalne prireditve, ki se je odvijala 15. mar-
ca. Samo občutek organizatorjev je, da največ doslej, kar 
gre pripisati vse večji obveščenosti zaradi razširjenosti in 
dostopnosti interneta . Dejstvo pa je, da so podelili kar 
6.400 nageljnov.

Organizatorju Društvu krajanov Limbarska gora je ponovno 
uspelo pripraviti prireditev, ki je vse bolj priljubljena in 
zaželena in jo mnogi vsako leto nestrpno čakajo.
V kulturnem programu so sodelovali Pihalna godba Morav-
če, Franci Pušnik in prvošolci iz OŠ Jurija Vega Moravče. 
Ta zborček je bil nekaj posebnega, saj je večina doma iz 

Limbarske gore, ki se ji v zadnjih letih res ni bati za podmla-
dek. Vse zbrane je ponosno nagovoril župan občine Moravče 
Martin Rebolj, nekaj pozdravnih besed pa sta spregovorila 
tudi evropska poslanca Ljudmila Novak in Lojze Peterle. 
Za vezno besedilo je poskrbela vedno odlična povezovalka 
Bernarda Mal, kateri je bil še posebej hvaležen osrednji gost 
Franci Pušnik, ker je tako lepo predstavila njega in njegove 
pesmi, kot le ona zna, spomnila pa se je tudi njegove mame. 
Pesmi, ki jih Franci poje ob kitari, res sežejo do srca, saj 

Iz naših krajev
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Iz naših krajev

ne in Turistično društvo Moravče, 
pomagala pa tudi druga društva 
in posamezni prostovoljci.
Družabni del sta  poleg priznane-
ga dolenjskega ansambla Koreni-
ne krojili še dve domači glasbeni 
skupini. Svojo veliko priložnost 
so dobili mladci iz  Peškega tria, 
Veseli trio iz Moravč  pa je že sta-
ri znanec tega srečanja, ki vsakič 
znova navduši. Njihov humorist 
Franc Kular, je ponovno nekatere 
do solz nasmejal, v dobro voljo pa 
gotovo spravil prav vse. 
Po odzivih sodeč so bili ob za-
ključku zadovoljni vsi: priredi-
telji, nastopajoči in obiskovalci, 
kar je tudi najbolj pomembno in 
največja motivacija za naprej.
Organizatorji se najlepše za-
hvaljujejo vsem, ki so kakorkoli 
pripomogli, da je Nagelj uspel, pa 

naj bo to s finančnimi sredstvi, izdelki, storitvami, dobrona-
mernimi nasveti, ali prijazno in spodbudno besedo.

FRANCKA TOMAN, foto: Klemen Brate, Blaž Logaj, 
Francka Toman, Franci Urankar

so odraz njegove težke življenjske preizkušnje in njegove 
osebnosti, ki jo odlikujejo pogum, optimizem in ljubezen.
V dogajanje na odru se je vključila tudi mlada domačinka 
„Johanca“ in v moravškem narečju spretno poskrbela za 
humor pa tudi reklamo.
Na prireditvi so se predstavili še Rokodelci iz Moravške doli-
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Društva

www.moravce. si

Že več let zapored tuštanjske žene dobijo vabilo s prijaznim 
tekstom, ki jih vabi na skupno praznovanje za eno marčevsko 
popoldne. Vabi jih Društvo krajanov Sp. in Zg. Tuštanj, 
seveda vsakokrat v drug kraj, drugo gostišče, kamor jih 
popeljejo z avtobusom. Lokacija je navadno presenečenje, 
kakor je presenečenje program in dogodki, ki jim popestrijo 
praznovanje.
Ob letošnjem praznovanju se je predsednik društva krajanov 
Zg. in Sp. Tuštanj, Franci Cerar ženam zahvalil za njihov 
nepogrešljiv prispevek, ki ga dajejo vsakemu domu in za 

V Društvu krajanov Sp. in Zg. Tuštanj so se spomnili nežnega spola v marcu
pomoč društvu. Skupaj z županom Martinom Reboljem sta 
vsaki slavljenki čestitala in izročila šopek. Tudi Franci Pu-
šnik je s svojimi pesmimi globoko segel njihova srca. Prav 
prisrčno je bilo slišati Logajevo Pepco, ki se je za izkazano 
pozornost v imenu vseh zahvalila kar s svojo pesmijo, z be-
sedami v rimi. Pa ne mislite, da se je ženam mudilo domov, 
vsaj enkrat v letu ne.
Seveda znajo v Tuštanju ceniti žene in njihov pomen v družbi 
vse dni in ne samo v marcu.

RV

V petek, 27. marca 2009 smo se v gasilskem domu v 
Pečah zbrali ljubitelji okrasnih rastlin. Ta večer je namreč 
Kulturno in športno društvo Peče organiziralo zanimivo 
predavanje o balkonskih in drugih okrasnih rastlinah. 
Udeležilo se ga je presenetljivo veliko število (pretežno) 
ljubiteljic cvetja vseh generacij. 
Predaval je g. Klinc, mnogim dobro poznan vrtnar iz 
Vrtnarstva Klinc iz Moravč pri Gabrovki. Predaval je o 
pomenu in simboliki okrasnih rastlin ter predvsem o 
gojenju različnih vrst cvetja. Tako smo obiskovalke iz-
vedele, kdaj posaditi rastline, katere sorte lahko sadimo 
skupaj, katera mešanica zemlje je najboljša za določe-
ne rastline. Izvedeli smo, katero cvetje je primerno za 
sončne ali senčne lege, katere rože potrebujejo veliko 

Bodo naši balkoni letos še bolj cvetoči?
pozornosti in nege ter katere so pripravljene tudi malo 
potrpeti in  celo nekaj dni počakati na lonček vode. 
Spoznali smo tudi nove vrste okrasnih rastlin, ki se pri 
nas šele uveljavljajo, hkrati pa smo izvedeli, kako naše 
ljubljenke ubraniti pred škodljivci ali boleznimi. Marsikaj 
zanimivega smo slišali tudi o gojenju zelenjave.
Ta petkov večer je bil prav prijeten ter koristen in čeprav 
so hiše v Pečah in okolici med bolj urejenimi, je priča-
kovati, da bo letošnje cvetlično okrasje naših domov 
še lepše. 
Vrtnarju – g. Klincu se obiskovalci zahvaljujemo za pri-
jazen obisk, Kulturnemu in športnemu društvu Peče pa 
za organizacijo predavanja.    

J.L.
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Društva

V nedeljo, 22. 3. 2009 se je v dvorani gasilskega doma v 
Pečah odvila že skoraj tradicionalna glasbena prireditev, ki 
jo ob materinskem dnevu organizira KŠD Peče. Prireditev 
sta ob 15. uri odprla in skozi njo tudi uspešno krmarila 
»Francl« (Lajevec Franc) in Florjanska Nina. S svojevrstnim 
humorjem sta zabavala obiskovalce in napovedovala na-
stopajoče, ki jih je bilo letos še posebej veliko.
Kot prvi je led prebil mlad in uspešen Ansambel Juhej. Za 
njimi je na oder prišla Skupina Krila, ki se je lahko pohvalila 
ne le z lepo in simpatično pevko, ampak tudi s spevnimi 
melodijami.  Nato je sledil za domačine najbolj pričako-
van nastop. Prvič je namreč na tovrstni prireditvi nastopil 
Peški oktet. Peški pevci so s svojim nastopom navdušili in 
marsikoga tudi presenetili. Po malce mirnejših melodijah 
je publiko znova ogrel ansambel Folk idoli, sledil pa mu je 
še eden izmed mladih in obetavnih moravških ansamblov: 
Moravški trio. Mladim Moravčanom je sledil pevec Hervin 

Glasbeni šopek ob materinskem dnevu v Pečah

Jakončič, ki je svoj nastop izpeljal uspešno in profesionalno 
kljub manjšim tehničnim težavam. Po njegovem nastopu 
smo »odbrzeli« naprej skupaj z ansamblom Na gas. Kot 
predzadnji je nastopil ansambel Jurčki, zadnji na seznamu 
nastopajočih pa je bil ansambel Mladi Gamsi.  Nekateri 
smo se po koncertu odpravili domov, del obiskovalcev pa 
je ostal v gasilskem domu, kjer jih je še nekaj časa zabaval 
Ansambel Juhej.
Prireditev je bila znova dobro organizirana pa tudi dobro 
obiskana. Glavno besedo in največ idej pri organizaciji je 
znova imel Franc Lajevec, za finančno pomoč pa se mora 
KŠD Peče zahvaliti tudi Občini Moravče. Prireditev je bila 
prijetna in zagotovo jo bomo obiskovalci ohranili v lepem 
spominu. Upamo, da bo prireditev, kot že rečeno, postala 
tradicionalna in, da se vidimo zopet naslednje l

Ajda Lalič

»Dobrote ekoloških 
kmetij Srca Slovenije«
Sladokusci smo 12. marca prišli na svoj račun. Združenje 
ekoloških kmetov ZDRAVO ŽIVLJENJE je v Gostilni in 
pizzeriji Furman, Lukovica predstavilo program »Dobrote 
ekoloških kmetij Srca Slovenije«, ki ga ob sodelovanju pro-
jektnega partnerja KGZS - ZAVOD LJUBLJANA izvajajo v 

sklopu projekta »Ekološki uvajalni in izobraževalni dnevi.« 
Projekt je sofinanciran s strani Evropskega sklada za razvoj 
podeželja, pristop LEADER.
Če pred nekaj leti ni bilo mogoče sestaviti ekološkega 
obroka, smo lahko veseli, da danes zdravo in v lokalnem, 
tudi Moravškem okolju pridelano ekološko hrano željan 
potrošnik lahko pridobi.

Jože Ocepek
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Novice iz Turističnega 
društva Moravče

Razstava KOZOLCI NA MORAVŠKEM
Da so moravški kozolci lahko zanimivi tudi za druge,  ne 
le za domačine, dokazuje veliko zanimanje za razstavo, ki 
smo jo postavili v avli doma Ivana Hribarja v Trzinu. Odprtje 
je bilo 16. marca zvečer. Priložnostni kulturni program so 
izvedli  citrar Rado Kokalj, del folklorne skupine Lilije in 
Bernarda Mal. Razstava je bila na ogled do 27. marca. Vtem 
času so si jo lahko ogledali tudi udeleženci srečanja turi-
stičnih podmladkov ob Dnevu voda ter udeleženci povorke 
»fičkov«. Zahvaljujemo se ge. Joži Valenčak, preds. TD 
Kanja Trzin, da smo lahko gostovali v njihovem domu. 

Folklora
Naši folkloristi, Moravški mački, so v soboto, 4. aprila, 
ženinu in nevesti ter svatom na čisto pravi poroki pokazali 
stare ljudske plese. Poroka seveda ni bila običajna, ampak 
»rokovnjaška« na domačiji Rus na Prevojah. Zanimiva izku-
šnja za mlade plesalce, ki si seveda nadvse želijo nastopati! 
Naslednji nastop jih čaka že 17. aprila v Vodicah.

In kaj se bo dogajalo v prihodnje!
Od 25. aprila do 3. maja se bo v Arboretumu predstavila 
občina Moravče v okviru Podjetne regije. Predstavitveni 
dan bo praznični ponedeljek, 27. 4.  dopoldne. Za promo-
cijo in veselo vzdušje bomo poskrbeli: Peški trio, Društvo 
rokodelcev Moravške doline, Društvo kmečkih žena, Turi-
stično društvo in Občina Moravče. Če se boste v tem času 
mudili v Arboretumu, ne prezrite šotora Podjetne regije.

Turistično društvo, Dani Jančar

Jubilejni, 10. občni zbor Združenja ekoloških 
kmetov Zdravo življenje (ZEKZŽ)

Tam, kjer se je vse začelo
Vsako leto v ZEKZŽ izberejo drugo lokacijo, kjer pripravijo 
občni zbor, saj so vanj vključeni  ekološki kmetje iz šest-
najstih občin širšega območja notranjosti Slovenije, med 
drugim tudi iz Moravč.

Ob letošnji 10. obletnici pa so se zopet zbrali v Kulturnem 
domu Janka Kersnika v Lukovici, tako kot 25. marca 1999, 
ko so to storili prvič. Predsednik Janez Ocepek se je v 
uvodnem pozdravu spomnil tudi na pokojnega Antona De-
mojzesa, pobudnika za ustanovitev tega združenja.
Združenje je bilo v preteklem letu zelo delavno. Tako kot 
druga leta je sodelovalo na raznih prireditvah, sejmih in or-
ganiziralo razna izobraževanja, tečaje, seminarje, strokovne 
ekskurzije. Skrbelo je za obveščenost članov, promocijo, se 
javljalo na razpise,…Ogromno truda je bilo vloženega v 
Zasavski ekološki sejem, ki vedno bolj pridobiva na veljavi 
in kvaliteti.
Podobno, le še bolj intenzivno, bodo aktivnosti potekale tudi 
v letošnjem letu, poleg tega pa jih čaka še slavnostno obe-
ležje in tiskovna konferenca nekje v drugi polovici leta.
Boris Fras, predsednik Zveze združenj ekoloških kmetov 
Slovenije je pohvalil delovanje ZEKZŽ, nato pa je podrobno 
predstavil projekt Bioužitek.
Pohvale Združenju, navdušenje nad tovrstnim kmetova-
njem, pa tudi zaskrbljenost zaradi nekaterih nerešljivih 
težav na nivoju države so izrazili tudi drugi navzoči gostje: 
Franc Sešlar, predsednik društva Ajda ter Viktor Matjan in 
predsednik Ciril Smrkolj iz Kmetijsko gozdarske zbornice 
Slovenije.
Za presenečenje so poskrbeli člani nadzornega odbora s 
predsednico Ivanko Kocjančič na čelu, ki so ob jubileju po-
delili priznanje za desetletno požrtvovalno delo v združenju  
predsedniku Janezu Ocepku, za strokovno delo v združenju 
nekdanjemu strokovnemu tajniku Tomažu Močniku in za 
požrtvovalno in vestno delo zdajšnji strokovni tajnici Pavli 
Pirnat. Natančne in pohvalne obrazložitve je podala Alenka 
Pokoren.
Za konec uradnega dela sta za malo smeha poskrbeli 
predstavnici Društva kmetic Komenda- Kamnik s skečem 
o moških z avtoriteto.
Drugi, družabnejši del se je odvijal v sosednjem gostišču 
Furman, kjer so se udeleženci lahko podprli z okusno pri-
pravljenimi Dobrotami iz ekoloških kmetij Srca Slovenije. 

FRANCKA TOMAN, foto: Jože Ocepek
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Člane Peškega okteta in njihovega zborovodjo Mira Capu-
dra sem ujela le nekaj trenutkov po njihovem nastopu na 
glasbeni prireditvi ob materinskem dnevu. Ta se je odvila 
v Pečah v nedeljo, 22. 3. 2009. Zasedba je dokaj sveža, 
četudi se člani okteta radi pošalijo, da sami morda niso 
najmlajši. Tokratni nastop je bil njihov drugi po vrsti, o 
načrtih, začetkih in ostalem pa so več povedali sami.

Kdaj se je pojavila prva ideja o ustanovitvi Peškega 
okteta?
 Prva ideja se je pojavila… točno! V Vidrgi, ko smo se vra-
čali z vaj za skeč. Rekli smo, zakaj ne bi še kakšne zapeli. 
Kakšno božično.
In kako ste potem idejo realizirali? Kako se je uradno 
začelo? 
Klemen (Barlič op. av.) je bil zelo navdušen, pa nas je nato 
zbral skupaj.
In prva zasedba je bila nekoliko drugačna, kajne? Zakaj 
se je spremenila? 
Razne obveznosti… nekateri niso utegnili hoditi na vaje, 
res pa je, da smo tudi malo bolj zares zagrabili in je bilo 
tudi vaj več kot prej. 
Prvi nastop je bil lani pri polnočnici, drugi je bil danes 
tukaj, kako pa naprej? Imate kakšne načrte; kje vas 
lahko vidimo? 
Za veliko noč oziroma malo po veliki noči imamo namen 
pripraviti nekaj, a vas bomo natančneje še obvestili. Potem 
bomo pa še CD izdali… (smeh)

PEŠKI OKTET SE PREDSTAVI
Nato so me člani okteta opozorili, da bi bilo morda bolje, 
če vprašam pevovodjo, da bi morda on znal povedati kaj 
več. Res sem se obrnila še na gospoda Mira Capudra.  

Imate morda kot dirigent kak komentar? 
Mene so kar na hitro »najeli«… pa saj, nekaj časa me bodo 
še rabili, potem pa… Potem pa mislim, da se bodo že sami 
znašli.
In kakšno je vaše prvo mnenje, prva ocena?
Prav presenečen sem. Dobri glasovi, dobri posluhi.  Dalo se 
bo iz njih še marsikaj narediti. Če bo volja, če bodo še naprej 
tako pridni in vestni… Nimamo kaj, to bo dober oktet!
Nato sem se znova obrnila na člane okteta in naslednje 
vprašanje zastavila bolj za šalo kot za res.

Potem pa enkrat skupni koncert z Grajskim oktetom, 
pa bomo videli kdo je boljši…
(Smeh) Opa! Počakaj, imajo pa le malo daljšo zgodovino, 
že precej dlje vadijo. Je pa res odvisno od tega, kaj boste 
ocenjevali; glasove ali postave. Ker po glasovih bi mogoče 
kdaj še nekako lahko bili boljši, po postavah pa… (smeh) 
Ne glede na to, da so šele na začetku svoje glasbene 
poti, se že sedaj vidi, da peškim pevcem ne manjka 
talenta in zagnanosti, vsekakor pa tudi humorja in 
dobre volje ne. Tisti, ki smo jih že slišali peti, nestrpno 
pričakujemo naslednji nastop, ostalim pa priporočamo, 
da jim naslednjič prisluhnete tudi sami.

Tekst in foto: Ajda Lalič
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Biti poslančeva žena je posebna čast, status, o 
katerem sanja žena marsikaterega ambicioznega 
slovenskega politika. In kako priti do tega sanj-
skega položaja, ko volitve  niso prinesle želenih 
rezultatov? Vse to in še marsikaj o politični »kuhinji« je 
v komediji Gospa poslančeva  opisal prekaljeni slovenski 
pisatelj in politik Tone Partljič.
Na odru v Pečah smo si to celovečerno igro ogledali v so-
boto, 4. aprila 2009. Člani gledališke skupine Kulturnega in 
športnega društva Peče so spet prijetno presenetili. Kljub 
temu, da so vsi po vrsti amaterski igralci, so po dolgole-
tnih izkušnjah že pravi odrski mojstri. Pri vsem je najbolj 
razveseljivo, da to ni zaključen krog navdušencev, pač pa 
se sestava ansambla nenehno spreminja in širi, odvisno 
od samega scenarija in (pre)zaposlenosti članov. Tako smo 
tudi tokrat opazili nekaj svežih, mladih obrazov, ki pa so se 
na odru odlično znašli. 
Dogajanje na odru je bilo prepričljivo, nedaleč od tistega, 
ki se dogaja v resničnem življenju. In na oder postavljene 
osebe? Vsak dan jih srečujemo na cesti.  Zato so se gledalci 
vživeli v igro in napeto sledili vse do konca. 
Igro so spremljale salve smeha in bučni aplavzi. To je 
vsekakor največja nagrada gledališki skupini, kateri je po 
predstavi čestital in se zahvalil novi predsednik KŠD Peče 
Robi Jesenšek.
Vsi, ki si vse igre naših igralcev vsakič z veseljem ogledamo, 
jim želimo še veliko dobre volje in uspešnih odrskih projek-

tov, nam pa ob tem seveda veliko zabave in veselja.
Igra je bila ponovno uprizorjena v Kulturnem domu v  Mo-
ravčah v soboto, 18. aprila 2009, kot zadnja abonmajska 
predstava te sezone.

J.L.

GOSPA POSLANČEVA 

Jubilanti v občini Moravče
Župan Martin Re-
bolj je s čestitka-
mi za osemdeseti 
rojstni dan obi-
skal:
Orehek Frančiško, 
Stegne 7 in Kos 
Jožefo, Drtija 25 
(na sliki)
Tudi iz uredništva 
se pridružujemo 
čestitkam in obe-
ma jubilantkama 
že l i m o  v e l i ko 
zdravja ter zado-
voljstva.

VR

EKO dan
V torek, 24.3. smo na šoli izvedli tehniški dan - EKO 
DAN. Učenci so preko različnih metod in oblik dela 
razmišljali o ekologiji s poudarkom na vodi. Posadili 
smo jablani, izdelali čolničke in druga plovila iz od-
padne embalaže, raziskovali po spletnih straneh o pitni 
vodi in skrbi zanjo, si ogledali film o podnebnih spre-
membah. Učenci in učitelji smo bili ta dan še posebej 
povezani v skrbi za naravo. Upamo, da bo doslednost 
vsakega vsaj malo pripomogla k čistejšemu svetu!

Petra Peterka 
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S šolo za šolo

Drugačen šolski dan
Da je bil šolski dan drugačen, je učencem in učiteljem POŠ 
Vrhpolje omogočila Zavarovalnica Triglav z brezplačnim 
ogledom smučarskih skokov v Planici. 
Bilo je krasno, čudovito, enkratno – vsaj tako pravijo naši 
učenci.
Bilo je lepo:

Ker smo v šotoru dobili toplo malico in topel čaj v • 
neomejenih količinah, ker smo jedli tako dobre krofe 
in  dobili tatuje in  tople rdeče šale. Zraven hrenovke 
smo dobili »zenf« ali kečap ali pa majonezo – lahko pa 
si dobil vse tri stvari. Še najboljše od vsega pa je bilo 
to, da je bilo vse zastonj.

Všeč mi je bilo:
Ko smo sedeli na tribuni in na ves glas navijali, ker so • 
skakalci tako dobro skakali in  ker so bili naši skakalci 
tako dobri. Robi Kranjec je bil najboljši.
Meni pa je bil najbolj všeč glasbeni program in ko smo • 
peli.
Krasno je bilo, da smo se daleč peljali z avtobusom in • 
smo se pogovarjali.
Lahko smo  kupili trobente in zastave ali pa kar smo • 
hoteli, če smo imeli denar.

Meni pa je bilo všeč, ker je bila »muzika« Planica.• 
Jaz pa sem dobila avtogram dveh skakalcev in pevca.• 
Od vsega pa je najbolje to, da smo sploh šli v Planico• 

Bilo je zelo lepo – SUPER. Imeli smo se »fajn«. Še več 
takšnih dni.

Vodja POŠ Vrhpolje - Francka Pačnik 
Foto: Tanja Apšner

V torek, 7. aprila 2009, je bil na OŠ Jurija 
Vege Moravče prav poseben dan. Dan je bil 
športno obarvan, saj sta nas obiskala zanimiva 
športnika - ameriška košarkarja Joshua Zoe 
Johnson in David Allen Paris. Oba sta igralca 
košarkarskega kluba Zagorje. 
Najprej sta obiskala učence 3. c - razreda. Sledil 
je krajši pogovor z njima in seveda dajanje av-
togramov. Nato smo se preselili v telovadnico, 
kjer sta tretješolcem pokazala, na kakšen način 
trenirajo v klubu. Seveda ni ostalo vse pri go-
voru. Tudi mali nadobudneži so se preizkusili 
v košarkarskih prvinah. Kot se za pravi trening 
spodobi, smo se najprej ogreli. Tekli smo in 
delali gimnastične vaje. Nato smo se razdelili 
v dve skupini. Eno je vodil Joshua, drugo Da-
vid. Da je bilo še bolj napeto, so skupini ves 
čas med seboj tudi tekmovali. Poraženec pa 
je dobil kazen – sklece. Spoznali smo osnove 
vodenja žoge, podaje, met na koš. Preizkusili 
smo se tudi v zabijanju žoge v koš – seveda s 
pomočjo visokih košarkarjev. 
Na koncu pa sta se košarkarja pomerila tudi s 
starejšimi učenci v igranju košarke. Igra je bila 
dinamična in napeta, a na koncu so zmagale 
izkušnje. Vsekakor pa je potrebno fantom če-
stitati za dobro igro. 
Po končanih športnih dejavnostih je sledil pogovor z 
Američanoma. Pogovora so se udeležili učenci osmega 
in devetega razreda. Učenci so jima zastavljali zanimiva 
vprašanja, Joshua in  David pa sta jima veselo odgovarjala 

Obisk ameriških košarkarjev na OŠ Jurija Vege Moravče

z veliko mero sproščenosti in humorja. 
Bil je zanimiv dan, ki bo učencem ostal v lepem spominu. 
Upamo, da bosta učence še kdaj obiskala. 

Katja Medija, prof. RP
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Bogata bera moravških učencev
V tem šolskem letu so učenci 8. in 9. razredov  na 
področju fizike osvojili Stefanova priznanja, in sicer 4 
bronasta, 4 srebrna in 1 zlato. Na področju matematike 
pa je bilo pridobljeno veliko število Vegovih priznanj, in 
sicer 77 bronastih, 7 srebrnih, 4 učenci pa še čakajo na 
uspešno uvrstitev na državnem tekmovanju.

Petra Peterka

Vse ekipe so že odigrale prve kroge tekmovanj letošnje 
sezone, nekatere že kar nekaj nogometnih srečanj. 
Tako je članska ekipa NK Termit Moravče do oddaje tega 
prispevka odigrala dve srečanji in sicer prvo v gosteh z 
ekipo NK Dolomiti Dobrova, kjer so si priigrali z zmago 2:3 
nove tri točke, ter drugo na domačem igrišču v Moravčah 
z ekipo NK Kočevje. Na domači tekmi fantom ni šlo vse 
po načrtih in so z neodločenim rezultatom 1:1 iztržili le 
eno točko.
Po 12. krogih so z 23 točkami še vedno na vrhu lestvice, 
vendar jim ekipi iz Vrhnike in Ihana tesno dihajo za vrat.
 Kadeti ekipe Roltek Termit so odigrali kar nekaj srečanj od 
zadnje izdaje MN in so imeli z enim porazom, neodločenim 
izidom in eno zmago povprečen izkupiček točk štirih točk. 
Mladinci NK Roltek Termit  pa so imeli  boljšo bero točk, 
saj so zabeležili dve zmagi in en neodločen rezultat, kar 
jim je prineslo novih 7 točk in so se povzpeli na odlično  
4. mesto na lestvici 2.SML lige.
Starejši dečki (U-14) so po 14.krogih še vedno na predza-
dnjem mestu lestvice, saj so zadnja ri srečanja izgubili.
V ekipi mlajših dečkov (U-12) so si priigrali na zadnjih treh 
srečanjih, kjer vsak polčas velja za eno tekmo, zaradi pre-
malo števila ekip,eno zmago, tri poraze in dva neodločena 

Naši nogometaši vsi v polnem zagonu sezone 2008/2009

izida, kar jih je na lestvici dvignilo mesto višje. Zmago so 
zabeležili v gosteh proti ekipi NK Vrhnika.
Dečki do starosti 10 let, pa so doma odigrali 10. krog MNZ 
lige v skupini B in so gostili zelo močno Domžalsko ekipo. 
Žal srečanja niso dobili, vendar so pokazali veliko boljšo
igro kot v prvem delu sezone 08/09. Končni rezultat sre-
čanja je bil 0:4 za goste.
V Ljubljani pa se je odigral prvi letošnji turnir v skupini do 
8 let (U-8) v športnem parku FC Ljubljana. Naša mlada eki-
pa je odigrala dve srečanji,čeprav so bile na razporedu tri 
tekme,vendar je zaradi neudeležbe ekipe iz Mengša tekma 
odpadla. Trenutno zasedajo zadnje mesto v svoji skupini, 
toda njihova igra je že boljša kot tista v jeseni. 
Pohvaliti moramo tudi vse navijače in navijačice, ki vsako 
naše srečanje na moravškem domačem  igrišču vedno 
obiščejo v res velikem številu.
Čestitke vsem našim ekipam in vabilo vsem ljubiteljem 
moravškega nogometa za še večjo podporo s tribun.
Klub ima tudi novo spletno stran, ki jo najdete na naslovu:  
http://nktermit.si/

Bojan Bibič

www.moravce. si
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Osmrtnice

Marijan GRIL 
(1935 – 2009)

Močno nas je presunila vest, da je plemenito srce našega 
planinskega tovariša Marijana na pragu pomladi ustavila 
zahrbtna bolezen. Ni še minilo mesec dni, ko je na našem 
občnem zboru podal poročilo o delu markacistov, 18. 
marca pa smo se od njega zadnjič poslovili.
Rojen je bil leta 1935 v Spodnji Slivni, že kot majhen 
otrok se je moral večkrat seliti in okusil pomanjkanje. 
Po osnovni šoli zaradi domačih razmer ni bilo druge 
možnosti, kot da se je zaposlil v Papirnici Količevo. Ob 
delu se je izobraževal, postal delovodja in s tega delov-
nega mesta odšel v pokoj.
Že od malega je od doma z zanimanjem opazoval vrhove 
Kamniških Alp. Ko je prišel na Količevo so se mu gore 
še približale. Med planince je vstopil leta 1956, ko ga je 
prijatelj, Moravčan, France Vesel vključil v Planinsko 
društvo Domžale. Začel je z usposabljanjem; opravil je 
tečaj za mladinskega vodnika, za markacista, gorskega 
stražarja in inštruktorja varstva narave.
V Planinskem društvu Domžale je prevzemal odgovorne 
funkcije, kot načelnik mladinskega odseka, član uprav-
nega odbora, markacist.
Nekaj let pred upokojitvijo se je preselil nazaj na Morav-
ško, kjer smo leta 1993 ustanavljali Planinsko društvo 
Moravče. Bil je povabljen k sodelovanju in tako postal 
ustanovni član PD.
V društvu je glede na bogate izkušnje opravljal različne 
funkcije; najlepše spomine pa je imel na vodenje in delo 
z mladimi planinci. 
Skoraj 15 let je bil načelnik markacistov, v skrbi za vse 
planinske poti na našem področju, ki jih je okrog 100 
km. Ponosen je bil na Moravško planinsko pot, ki smo jo 
uredili pred 13. leti, vsi ki so hodili po njej so radi pohvalili 
njeno urejenost, lično izdelane markacije…
Kljub drugim zadolžitvam v društvu in kljub bolezni, ki 
ga je spremljala je opravil preko 500 prostovoljnih ur 
pri gradnji planinskega doma na Uštih. Potrebno je bilo 
veliko truda, naporov… toda razmišljal si, da ne naš 
trud, ne denar, nista vržena stran. Gradimo za nas vse, 
Moravčane in druge planince, ki nas radi obiščejo. 
Za svoje delovanje je prejel številna, tudi najvišja prizna-
nja; zlati znak Mladinske komisije pri PZS, Knafelčevo 
diplomo, spominsko plaketo PZS, plaketo občine Morav-
če, plaketo PD Domžale, plaketo PD Moravče...
Kljub skromnosti si bil ponosen in zadovoljen, ko si po-
mislil, da si s svojim delom doprinesel k rasti planinske 
organizacije v Moravčah in prej drugje. 
Marijan je bil prijatelj, na katerega si se lahko vedno 
zanesel. Ni se postavljal v ospredje, svoje zadolžitve pa je 
vedno opravil z največjo požrtvovalnostjo, odgovornostjo, 
skoraj dolžnostjo.
Marijan hvala ti, pogrešali te bomo!
Spominjali se te bomo vsi, ki smo delali s teboj, pa tudi 
vsi, ki si jim kdajkoli odprl pot v gorski svet.
Marijan, tako rad si občudoval cvetje po našem hribovju, 
upam, da bo kranjska lilija pod sv. Miklavžem letos še 
bolj bujno zacvetela v tvoj spomin.

Leon Lavrič

ZAHVALA
V 83. letu nas je zapustil naš dragi mož, oče, dedek, 

brat in tast

FRANC CERAR 
Jerganov ata iz Spodnje Javoršice 5

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znan-
cem za izrečena sožalja, podarjeno cvetje, sveče, Sedvarjevim za sv. maše, 
sosedom za denarni dar cerkvi. Hvala g. župniku Ivanu Povšnarju za lepo 
opravljen obred in pogrebni službi Vrbančič. Zahvaljujemo se tudi g. Jožetu 
Kvedru za poslovilne besede in pevcem Grajskega okteta ter trobentaču. 
Hvala vsem, ki ste ga tako v lepem številu pospremili na njegovi zadnji poti. 

Še enkrat vsem in vsakemu posebej najlepša hvala.

Vsi njegovi

Kako prazen je naš dom, dvorišče,
naše oko zaman te išče.
Žalostni so dnevi, 
ker zapustil si nas ti.
V naši hiši je praznina,
v srcu pa velika bolečina.

V SPOMIIN
2. maja bo minilo 6 let, od kar nas je zapustila naša 

draga mama, stara mama

ROZALIJA VEHOVEC 
iz Straže pri Moravčah

Hvala vsem, ki se je spominjate in postojite ob njenem grobu.

Njeni domači

Bolečina, ki nam v srcu tli,
te v življenje več ne obudi.
Slej ko prej zabriše čas vse bolečine,
a spomin ostane, nikdar ne izgine.

ZAHVALA
V 75. letu starosti nas je po hudi bolezni zapustil naš 

dragi mož, oči, dedek, zet, svak in prijatelj

MARIJAN GRIL 
iz Moravč, c. na Grmače 2

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče in svete maše. Hvala Planinskemu 
društvu Moravče za  pomoč pri pogrebnih slovesnostih, g. Niku Capudru 
za lep nagovor ob slovesu, vsem praporščakom, hvala Komornemu zboru 
Limbar za lepo petje, hvala g. župniku Viktorju Primožiču in g. župniku 
Alojziju Oražmu za lepo opravljen pogrebni obred in hvala pogrebni službi 

Vrbančič in Papirnici Količevo.

Hvala vsem, ki ste ga imeli radi, ga spoštovali in ga v tako velikem številu 
pospremili na njegovi zadnji poti.

Ohranite ga v lepem spominu.

Vsi njegovi

Pomlad bo na tvoj vrt prišla
in čakala, da prideš ti,
in sedla bo na rožna tla
in jokala, ker te ni.
                S. Gregorčič

Pisma bralcev
Pisem bralcev ne lektoriramo! (uredništvo)
Zaradi morebitne politične propagande v naslednji - pred-
volilni številki ne bo rubrike Pisma bralcev!

V SPOMIN
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Občinski odbor stranke ZARES Mo-
ravče podaril OO Rdečega križa Mo-
ravče prehrambene pakete
Zaradi vse večje stiske, predvsem pa 
zaradi nenehnega naraščanja števila 
ljudi, potrebnih pomoči, smo se na 
kolegiju OO Zares Moravče odločili 
pomagati ljudem, kateri so najbolj 
potrebni naše pomoči. Člani kolegija 
smo z lastnimi prispevki nabavili deset 
prehrambenih paketov in jih v sredo, 
8.4.2008 v prostorih Rdečega križa v 
Krašcah predali predsednici Andreji 
Rebolj. V pogovoru nam je predsedni-
ca Reboljeva, opisala stiske ljudi, ki 
na žalost niso obšle tudi našo občino. 
Število paketov je omejeno, prosilcev, 
pa vedno več. Ob tem je potrebno pou-
dariti veliko požrtvovalnost in zavzetost 
predsednice, pa tudi ostalih aktivnih 
članic in članov RK Moravče, ki z 
svojim predanim delom omogočijo po-
moč pomoči potrebnim. Na tem mestu 
nimam namena razlagati in opisovati, 
kako imajo vse politične stranke v ob-
čini, v svojem programu napisano, kako 
se zavzemajo za ljudi iz socialnega  
roba  družbe. Stiske ljudi, so enostavno 
preveč boleče. Lepo in prav pa bi bilo, 
da to pokažejo z svojimi plemenitimi 
dejanji. Zato pozivamo vse politične 
stranke v občini Moravče, da z svojimi 
prispevki prispevajo in osrečijo ljudi v 
stiski in jim vsaj za kratek čas polepšajo 
njihov vsak dan. Ne jemljite ta poziv 
kot poceni parolo, to je enostavno nuja 
in dolžnost, v okviru naših zmožnosti, 
pomagati pomoči potrebnim.

Miran Cerar, predsednik OO Zares 
Moravče

Pisma 
bralcev

Občinska organizacija
zveze borcev za vrednote

NOB Moravče
vabi

v nedeljo, 26. 4. 2009
ob 16. uri

na prireditev v počastitev
praznika dneva upora

in na tradicionalno
srečanje pri spomeniku

NOB
nad Češnjicami pri

Moravčah.
Vljudno vabljeni!

GLASBENA ŠOLA DOMŽALE
Glasbena šola Domžale objavlja na podlagi 20., 21., 
22., 23. in 24. člena Zakona o glasbenih šolah (Ur. l. RS 
81/2006) in na podlagi 2. člena Pravilnika o šolskem ko-
ledarju za glasbene šole (Ur. l. RS 44/2001) naslednji

RAZPIS ZA VPIS UČENCEV V ŠOL. LETO: 2009/10

Oddelek: Inštrument / 
petje:

Priporočena 
strost: Sprejemni preizkusi:

DOMŽALE

Klavir
Harmonika
Violina
Violončelo
Kitara
Flavta
Klarinet
Trobenta
Rog
Pozavna
Tolkala
Petje

7-9 let
7-9 let
7-9 let
7-9 let
8-10 let
10-12 let
10-12 let
9-11 let
9-11 let
11-18 let
9-18 let
dekleta 17-24 let, 
fantje 18-24 let

za vse inštrumente in petje 
bodo: 
v petek, 22. maja 2009 ob 
16. uri
ali pa
v soboto, 23. maja 2009 
ob 9. uri
v Glasbeni šoli Domžale
Ljubljanska c. 61,
Domžale

MENGEŠ

Klavir
Harmonika
Kitara
Flavta
Trobenta
Tolkala
Petje

7-9 let
7-9 let
8-10 let
10-12 let
9-11 let
9-18 let
dekleta 17-24 let, 
fantje 18-24 let

za vse inštrumente in petje 
bodo v
petek, 22. maja 2009 ob 
16. uri
v Glasbeni šoli Mengeš 
Trdinov trg 8,
Mengeš

BRDO PRI 
LUKOVICI Druga trobila 10-18 let bodo v Domžalah

(glej zgoraj!)
Op.: Za ostale oddelke v šolskem letu 2009/10 ne bo razpisa.

PREDŠOLSKI POUK:

Oddelek: Naziv skupine: Leto 
rojstva: Opombe:

DOMŽALE

Predšolska glasbena 
vzgoja (PGV)

Glasbena pripravni-
ca (GLP)

2004

2003 Predšolski otroci 
ne opravljajo sprejemnega 
preizkusa.
Vpis: od 22. do 24. junija 
2009 od 8.-15. ure v Glasbeni 
šoli Domžale Ljubljanska c. 
61, Domžale.MENGEŠ

Predšolska glasbena 
vzgoja (PGV)
(če bo 14 učencev, 
sicer bo pouk samo 
v Domžalah)

Glasbena pripravni-
ca (GLP)

2004

2003

O REZULTATIH SPREJEMNIH PREIZKUSOV (IN SPREJETI O VPISU), 
BOSTE OBVEŠČENI PO POŠTI. 

Dodatna pojasnila o rezultatih sprejemnih preizkusov bodo možna izključno v 
ponedeljek, 15. junija 2009 in v torek, 16. junija 2009 med 8. in 12. uro na tel.: 
(01) 724-14-19 oz. v navedenem času – osebno pri ravnatelju šole.

LEPO VABLJENI!

Pisma bralcev

25april 2009



Lastnike traktorjev in traktorskih priklopnikov OPOZARJAMO, da na tehnični pregled pripeljejo 
usposobljena vozila, zlasti naj pregledajo krmilni mehanizem, svetlobna telesa in zavore, s seboj pa morajo 
imeti obvezno opremo: prvo pomoč in varnostni trikotnik! 
 
Na tehnični pregled prinesite prometno dovoljenje in zavarovalno polico iz preteklega obdobja, če je vozilo 
evidentirano, sicer pa osnovne dokumente vozila: račun, izjavo o ustreznosti vozila (homologacijo) in 
pogodbo. 
 
S seboj OBVEZNO prinesite dokumente, ki so potrebni za tehnični pregled in veljavni osebni dokument, o 
istovetnosti lastnika vozila ! 
 
Za kakršnakoli vprašanja, pokličite v pisarno tehničnih pregledov v Trzinu na tel: 01/562 18 13.  

 

Tehnični pregledi traktorjev na terenu 

 
 
  
 
 

Kraj in lokacij nimreT:a

Moravče Ponedeljek 04.05.2009, od 8:00 do 12:00 in od 13:30 do 18:00
(na parkirišču pri kulturnem domu) Torek 05.05.2009, od 8:00 do 12:00

Trojane
(pred gasilskim domom)

Lukovica Sreda 06.05.2009, od 8:00 do 12:00 in od 13:30 do 18:00
(pred kulturnim domom Janka Kersnika) Četrtek 07.05.2009, od 8:00 do 12:00

Krašnja
(pred gasilskim domon)

Dob
(pred trgovino Tuš)

Mengeš
(pred gasilskim domom v Topolah)

Študa
(pred fitnes centrom Ložar)

Radomlje
(pred kulturnim domom)

Blagovica
(pred pisarno krajevne skupnosti)

Trzin
(na parkirišču KUD Franceta Kotarja)

Ponedeljek 11.05.2009, od 8:00 do 12:00 in od 13:30 do 18:00

Torek 12.05.2009, od 8:00 do 12:00 in od 13:30 do 18:00

Sreda 13.05.2009, od 8:00 do 12:00

Sreda 13.05.2009, od 13:30 do 18:00

Torek 05.05.2009, od 13:30 do 18:00

Četrtek 07.05.2009, od 13:30 do 18:00

Sobota 09.05.2009, od 8:00 do 12:00

Petek 08.05.2009, od 8:00 do 12:00 in od 13:30 do 18:00

 

OBVESTILO! 
 

Obveščamo lastnike kmetijskih traktorjev in traktorskih priklopnikov, da bomo tehnične preglede teh vozil,  
na območju upravne enote Domžale opravljali po sledečem razporedu: 

Moto center d.o.o.

C

M

Y

CM

MY

CY

CMY

K

2009-04-AS-TEREN-A4.pdf   9.4.2009   8:37:59

Oglasi
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Oglasi

www.moravce. si

Tudi letos bo na Gradiškem jezeru pri Lukovici otvoritvena 
regata državnega prvenstva v tekmovalnem razredu MINI 
12, ki je v koledarju jadralne zveze Slovenije. Otvoritveni 
govor bo imel moravški župan Martin Rebolj.

Jadrnica » MINI 12«, je rekreacijsko – tekmovalni enosed 
(pomanjšana verzija jadrnice za ameriški pokal). Ima ba-
lastno kobilico, vendar je nepotopljiva zaradi vgrajenih 
vzgonskih blazin. Ima vse kar imajo velike. Je varna in lahko 
vodljiva, če le obvladamo osnovna jadralska znanja.

Tekmovanja se bodo udeležili tekmovalci vseh slovenskih 
jadralnih klubov, ki so se lansko leto plasirali v ta rang 
tekmovanja.

Vse ljubitelje jadranja vabimo na ogled tekmovanja- re-
gate, ki bo v soboto 25. aprila s štartom ob 11. uri.

Otvoritvena regata državnega prvenstva v razredu MINI 12

27april 2009



Oglasi

Trgovine
Franšizne trgovine Mercator

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina

Ribče 10

1281 Kresnice

GSM 041/696-433

jerina.edvard.sp@siol.net

5% POPUST 
ZA ZADNJI IN 

PRVI DAN 
V MESECU 

ZA VSE 
UPOKOJENCE 

Vabljeni na nakupe v 
Spinine trgovine

KRULC D.O.O.
Cesta Heroja Vasje 8, 1251 Moravče
Tel: 01 723 11 43, 01 723 12 00, Telefaks: 01 723 10 84
www.nissan-krulc.com/,  e-pošta: nissan@nissan-krulc.com
Odpiralni čas: od ponedeljka do petka od 8 do 18 ure, v soboto od 8 do 12 ure.

Poraba goriva kombinirano (l/100km): 5,5 - 8,4, emisija C02: 146 - 208 g/km. Garancija proizvajalca velja 3 leta oz. 100.000 km. Komercialna ponudba “5 let garancije” zajema 2-letno podaljšano garancijo, ki nastopi v trenutku, ko nastopi prvi od omenjenih kriterijev.  Slika je simbolna.   www.nissan.si

Qashqai združuje eleganten in kompakten dizajn, okretnost srednjega 
razreda in vzdržljivost špotno-terenskega vozila. 

Pustite mu, da vam pokaže mesto, kot ga še niste videli. 
Sedaj s 5-letno garancijo!

NISSAN QASHQAI
NJEGOVO MESTO JE V MESTU

ŽE ZA 18.750€
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Vabilo
Vabimo vas, da se udeležite aktivnosti ob Evropskem 
dnevu mineralnih surovin, ki bodo potekale po vsej 
Evropi med 15. in 17. majem 2009. 
Najbližje mesto dogajanja je Termit d.d., kjer se bodo 
v petek, 15. in nedeljo, 17. maja odvijale številne 
aktivnosti povezane z mineralnimi surovinami. 
S svojimi dejavnostmi se bodo predstavili učenci 
OŠ Jurija Vege. Uprizorili bodo igro Kremenčkovi, 
predstavili bodo biološko raziskovalno nalogo. V so-
delovanju s šolo bo organiziran ex tempore na temo 
peščenih slik in mnogo drugih zanimivih aktivnosti.

Otrokom bo na voljo možnost igranja v peskovniku.

V nedeljo se lahko udeležite tekmovanja v izdelavi 
peščenih skulptur, najbolj kreativni izdelki bodo 
nagrajeni. 

Vse dodatne informacije so vam na voljo na sedežu 
Termit d.d. Drtija 51, tel.: 01-7247640.

Oglasi
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